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Det medisinske fakultet 
Informasjons- og drøftingsutvalg, IDU 
 

UTKAST REFERAT FRA MØTE I IDU 14. JUNI 2024 KL. 09:00 – 10:00 
 
STED: Styrerommet, Armauer Hansens hus, 4. etasje og Teams  

  Til stede fra organisasjonene: 
Professor Kristin Klock (Forskerforbundet), førsteamanuensis Sivakami Rethnam Haug 
(vara Akademikerne), rådgiver Elin Myhrvold (Parat), seniorkonsulent Irene Lavik 
Hjelmaas (vara Parat) 
 
Til stede fra fakultetsadministrasjonen:  
Assisterende fakultetsdirektør Ørjan Leren (møteleder), seksjonsleder økonomi 
Kristine Tangen, seniorrådgiver Gjert Bakkevold (referent) 
 
Til stede fra vernetjenesten: 
Seniorkonsulent Lise Skålvik Amble (hovedverneombud), overingeniør Anne 
Baumann (vara for HVO) 
 
Forfall:   
Professor Rune Oskar Bjørneklett (Akademikerne/Dnlf), seniorkonsulent Linda Karin 
Forshaw (NTL) 

 

Sak 33/24  Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste godkjent.  

Sak 34/24 Godkjenning av referat fra møte 19. april 2024 
Referatet ble godkjent.  

Drøftingssaker 
 
Sak 35/24 Budsjett 2025 – plan og prosess 
 Fakultetsstyresak 42/24 
 Kristine Tangen orienterte. Brev er sendt til instituttene om deres rammer for 

budsjett 2025. Budsjettprosessen er planlagt med en rekke milepælsdatoer/frister. 
Det er noen usikre momenter omkring den totale tildelingen til fakultetet siden mye 
avhenger av statsbudsjettet (f.eks. tildelinger av nye studieplasser). Det planlegges ny 
budsjettfordelingsmodell fra 2026. Egen arbeidsgruppe blir da oppnevnt. 

 
Sak 36/24 Rapport fra prosjektet «Sunn økonomi» 
 Fakultetsstyresak 41/24 
 Kristine Tangen orienterte. Det har vært en del avgrensninger i mandatet og det 

foreslås å opprette flere delprosjekt/arbeidsgrupper i det videre arbeidet. 
 Foreslåtte tiltak for å øke inntekter: 

• Øke studiepoenginntekter fra studiepoengproduksjon 
• Redusere tid for stipendiater fra 4 til 3 år 
• Øke satsning på etter- og videreutdanning 
• Fra BOA til bevilgning, fra 20% til 25% 
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Tiltak for å redusere kostnader: 
• Redusere antall årsverk 
• Redusere arealet med 10% 
• Ikke bygge Alrek 4 

 
Forskerforbundet v/Kristin Klock pekte på at man må se på konsekvensene ved 
innsparinger og at det er viktig å opprettholde kvaliteten i tjenestene som leveres, og 
at det videre arbeidet tas opp i instituttrådene. 
Akademikerne v/Sivakami Rethnam Haug nevnte at det er problematisk å redusere 
fra 4 til 3 år for stipendiatstillingene. Det kan da bli en utfordring for stipendiatene 
med redusert tid for publisering av forskningsartikler. Det bør også sees på 
sykefraværet ved fakultetet. 
Hovedverneombud Lise Skålvik Amble uttrykte bekymring for arbeidsbelastningen for 
ansatte ved fakultetet ved ytterligere innsparinger. Fakultetet må fremstå som en 
attraktiv arbeidsplass. 

 
Sak 37/24 Treårs versus fireårs finansiering av stipendiatstillinger  
 Fakultetsstyresak 47/24 
 Ørjan Leren orienterte. Ved å endre fra 3 til 4 år er det mulig å få finansiere flere 

stipendiater. 
 Parat v/Irene Lavik Hjelmaas nevnte at det er en utfordring å bruke enkelte 

stipendiater til pliktarbeid det siste året pga. språkkrav. Det bør også ses på Helse 
Vest stipendiater da det har vært attraktivt for disse å ha et fjerde år. 
Forskerforbundet v/Kristin Klock pekte på de faglige utfordringene ved å redusere fra 
4 til 3 år med tanke på arbeidsbelastning for øvrige ansatte og ba om en grundigere 
vurdering av konsekvensene av en reduksjon til 3 år. 

 Det bør også være et riktig antall postdoktorer som kan hjelpe med veiledning. 
 Se også innspill fra Akademikerne i sak 36/24. 
 
Orienteringssaker 
 
Sak 38/24 Økonomirapport per 1. kvartal / prognose for 2024 
 Fakultetsstyresak 43/24 
 Prognosen for overføring av 10 mill. kroner til 2025 gjelder fortsatt. BOA-

virksomheten er bedre enn samme periode i 2024. Det er god aktivitet i prosjektene. 
  
Sak 39/24 Økonomistatus for Klinisk institutt 2 
 Fakultetsstyresak 44/24 
 Økonomien ved K2 er som budsjettert, dvs minus kr 9,9 millioner kroner. Instituttet 

arbeider med ulike tiltak for å redusere kostnadene/øke inntektene. Det er tett 
dialog mellom ledelsen ved fakultetet og ledelsen ved K2 vedr instituttøkonomien. 

  
Sak 40/24 Styringsstruktur og mandat for Senter for kunstig intelligens Bergen (SMKIB)    
 Fakultetsstyresak 45/24 
 Saken ble også informert om på IDU-møte 19. april (sak 23/24). Saken blir tatt opp 

igjen på kommende fakultetsstyremøte. Navnet på senteret er endret. Senteret er en 
strategisk satsning for fakultetet og hvor samarbeidende organisasjoner blir 
deltakere. Det blir finansiert et 100 % professorat til senteret. Det skal også knyttes til 
en administrativ ressurs. Kunstig intelligens har vært en strategisk satsning for 
fakultetet i flere år. 
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Sak 41/24  Byggesaker 
 Det var ingen nye byggesaker å orientere om siden forrige IDU-møte 19. april. 
 
Sak 42/24  HMS orienteringer 

• Utlysning av fakultetets HMS-midler 2024 med søknadsfrist 23. august 
• Utlysning av fakultetets arbeidsmiljøpris 2024 med søknadsfrist 6. desember 
• Felles HMS-dag onsdag 19. februar 2025 
• Digitalt HMS-kurs for ansatte ved fakultetet planlagt operativt fra høsten 
• Fakultetet gjennomfører en felles arbeidsmiljøundersøkelse i mars 2025 

 
Sak 43/24 Eventuelt 
 Ingen saker. 
 

Møtet slutt kl. 10.15 


